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Ukikyydin lakkautuksesta ja kaupungin joukkoliikenteen 
kilpailutuksen tilanteesta kertovat kaupunginarkkitehti Leena Arvela-
Hellén ja kaupungin suunnittelija Henriikka Lohtaja. 
Vammaisneuvostolla on mahdollisuus esittää kysymyksiä aiheeseen 
liittyen. 
 

Päätösehdotus (pj): Merkitään tiedoksi. 
 
Leena Arvela-Hellén kertoi Ukikyydin lakkautuksesta ja kaupungin 
joukkoliikenteen kilpailutuksen tilanteesta. Joukkoliikenne 
kilpailutetaan, koska nykyiset sopimukset ovat loppumassa. Arvela-
Hellén kertoi, mitä kilpailutukseen sisältyy ja mitä asioita on jo tehty, 
mm. asukaskysely vuodenvaihteessa 2023. Arvela-Hellén esitteli 
julkisen liikenteen linjoja ja aikatauluja, joita ollaan suunnittelemassa 
Uuteenkaupunkiin. Jatkossa terveyskeskukseen pääsisi linja-autolla: 
kaikki linjat eivät kuitenkaan aja sinne asti, vaan linja-autoasemalla 
pääsee sopivasti vaihtamaan sellaiseen, joka jatkaa 
terveyskeskukselle saakka. Myös Taivassalosta olisi mahdollista 
tulla Uuteenkaupunkiin lukioon. Arvela-Hellén kertoi myös siitä, että 
Ukikyyti-palvelu kilpailutetaan optiona. 
 
Vammaisneuvosto esitti kysymyksiä liittyen joukkoliikenteeseen ja 
Ukikyydin uuteen muotoon. Vammaisneuvosto on huolissaan siitä, 
että Ukikyyti ei palvele kaikkia kuntalaisia, esim. Pyhämaata ja 
Lokalahtea. Keskusteltiin Ukikyydin aikataulusta ja siitä, mihin ajat 
perustuvat. Arvela-Hellén kertoi, että Ukikyyti tullaan sovittamaan 
muihin joukkoliikenteen vuoroihin. Keskusteltiin kutsutaksin 
mahdollisuudesta. Sakunkulmassa toimii kutsutaksi ikääntyneille, ja 
pohdittiin, voisiko tätä palvelua laajentaa myös muille kuntalaisille.  
 
Leena Arvela-Hellén ja Taina Vuorio poistuivat kokouksesta 
kaupungin joukkoliikenteen kilpailutuksen tilanteen esittelyn jälkeen. 
 

Päätös: Vammaisneuvosto merkitsi tiedoksi. 
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